
Gjøvik Krisesenter IKS ( 999 129 005 ) 

Protokoll fra representantskapsmøtet mandag 8.mai 2017 kl. 1400 – 1440 : Møtested : Rådhuset i 

Øvre Torggate : Møterom : Hunndalen . 

Til stede : Bjørn Iddberg, Tove Haug, Guri Bråthen og Jon Odden. 

Siv Anita Midtskogen var forhindret i å møte. 

Andre : Fra styret : Anne Lise Giæver, Rune Selj og Odd Inge Sanden. 

Andre : Fra administrasjonen : Faglig leder Marianne Ulven. 

Representantskapets leder Bjørn Iddberg ønsket velkommen og ledet møtet. 

Styreleder Odd Inge Sanden hadde bedt om å få orientere representantskapet om et uformelt møte 

på Krisesenteret fredag 5.mai. Denne orienteringen ble satt på saklisten til representantskapet som 

sak 07/17. Saken 05/17 og 07/17 ble behandlet først. 

Sak 05/17 : Godkjenning av protokollen fra representantskapsmøtet 03.04.2017 

Protokollen ble godkjent og underskrevet. 

Sak 07/17 : Orientering om uformelt møte på Gjøvik Krisesenter IKS ( Krisesenteret ) 5.mai 2017 

Styreleder orienterte kort om møtet på Krisesenteret fredag 5.mai 2017 kl.1245 – 1330 som var et 

uformelt møte som spesialrådgiver Aasbjørn Pålshaugen hadde inviter til på vegne av rådmennene i 

Søndre Land kommune og Gjøvik kommune i forbindelse med den pågående prosessen knyttet til 

forslaget om endring av organisasjonsmodell for Krisesenteret.  

Hensikten med møtet var å gi de ansatte mulighet til å kommentere og å få svar på eventuelle 

spørsmål om og rundt denne prosessen i tillegg til å informere de ansatte om hva en eventuell 

virksomhetsoverdragelse og vertskommune vil kunne innebære.  

I tillegg til de nevnte rådmennene deltok også HR‐sjef i Gjøvik kommune. 

Av i alt 12 ansatte ved Krisesenteret deltok 6 ansatte. De andre var forhindret i å møte av forskjellige 

grunner. 

Fra Fagforbundet i Gjøvik deltok hovedtillitsvalgt. 

Fra styret i Krisesenteret deltok styreleder. 

Rådmennene orienterte kort om sak og saksdokumenter som er oversendt høringsinstanser til 

uttalelse/høring inne 15.mai 2017. HR‐ansvarlig orienterte kort om de ansattes rettigheter i 

forbindelse med en eventuell virksomhetsoverdragelse. I den forbindelse ble det spesielt stilt flere 

spørsmål fra de ansatte om vikarers rettigheter ved en eventuell virksomhetsoverdragelse. Videre 

gav de ansatte stekt uttrykk for at de har vanskelig for å forstå begrunnelsen for en 

organisasjonsendring fra IKS til vertskommune. De understreket sterkt at Krisesenteret i dag leverer 

gode tjenester for beboerne og eierkommunene, og at arbeidstakerne har en god arbeidsplass med 

et godt arbeidsmiljø. 

Rådmennene oppfordret de ansatte til å komme med sin uttalelse i forbindelse med høringen. 

Styreleder orienterte kort om styrets arbeid med høringsuttalelse fra styret som har drøftet dette i 

styremøte 02.05.2017 og vil vedta sin høringsuttalelse i f.k. styremøte 15.05.2017. 



 

Sak 06/17 : Organisasjonsmodell for Krisesenteret 

Representantskapet drøftet saken med utgangspunkt i de saksdokumenter som var utsendt ( 

10.04.2017 ) fra Gjøvik kommune etter sin behandling i Gjøvik kommunestyre 30.03.2017. 

Representantskapet gjorde slikt 

Vedtak : 

 1. Representantskapet tar saken til orientering. 

 2. Representantskapet henviser til den videre kommunale behandlingen i kommunestyrene 

og innretter sin videre oppfølging av saken for selskapet i tråd med vedtakene som fattes 

der. 

 3. Begrunnelsen for dette er den rollefordeling som gjelder for forholdet mellom 

representantskapet og styret i selskaper organisert som IKS. 
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